
    Mötesanteckningar 2024-04-04 

 

 

Kommunala tillgänglighetsrådet 

Tid och plats  2024-04-04 klockan 13.00-16.00 på Linbanegatan 12 

Beslutande:  Anders Wikman (NE) ordförande 
Anneli Djurklou, vice ordförande, STROKE  

  Jan Wigdell, HRF 
Margareta Wiberg, Reumatikerna 

  Jesper Englundh (S) (via Teams) 
Solweig Sundblad (S) 

  Yvonne Bromée, FUB 
Magnus Hellmark (C) 

 
Ersättare  Agneta Södersten, Astma- och allergiföreningen 

Anna Juhlin (NE)  
Nicklas Kleman, Neuro 

 
Frånvarande   
Katarina Lindberg, DHR  
Arne Sundvall, SRF, FUB 
Lars Engelberg (S) 
Sven Hallberg, Ångestföreningen  

 Lena Thorén, HRF 
 
Övriga deltagare Irma Aalto, sekreterare 

Mikael Gustavsson Roxell, Vård och omsorg 
Anders Jalonen, Upplevelse 

 

Föredragningslista med anteckningar 

Nr Ärende    Föredragande 

§1 Öppnande    Anders Wikman  

§2 Upprop 

§3                 Godkännande av föredragningslistan  
 Övriga ärenden: 

Färdtjänst för elever under sommarlovet 
Försäljning av parfymerade produkter på Pepparrotsbadet 

§4 Föregående anteckningar godkändes och lades till handlingarna  
 Bilagan ”Färdtjänst kundnöjdshetsundersökning 2023” postas igen som PDF, 

läsbar med talsyntes.  
 



§5 Val av justerare 
 Anneli Djurklou utses 
 
§6 Vård- och omsorgsverksamheten   
 

Mikael Gustavsson Roxell, tillförordnad förvaltningschef på vård och omsorg 
berättar att hans primära uppgift är att skapa kontroll över förvaltningens ekonomi. 
Andra utmaningar som har ser är att använda personalen på rätt sätt och få 
ledarskapet att fungera bättre. Oron för förändringar som finns både hos kunder 
och anställda vill han möta med kommunikation i god tid med tydligt budskap till rätt 
målgrupp. För kunna använda färre vikarier bör förvaltningen få till ett bättre 
samarbete både mellan hemtjänstgrupper och mellan andra enheter. En strategi 
hur vi använder kommunens lokaler ska arbetas fram. Föredragande fick många 
medskick från deltagarna: tänk på de äldre när ni arbetar med digital utveckling, 
viktigt med pedagogiska kunskaper hos personalen när de ska lära kunderna, hur 
säkerställs att personalen är parfym- och rökfria, träffpunkter för föreningar viktiga, 
vi saknar förebyggande funktion inom funktionsnedsättning, vårdkedjan för 
färdigbehandlade från sjukhus fungerar dåligt, hörselkonsulenten går i 
deltidspension och tjänsten behöver en ersättare. 

 
§7 Textning av fullmäktiges handlingar    
     

Tjänsten fungerar nu enligt det som är upphandlat. Textas inom 14 dagar och 
länken publiceras på kommunens hemsida. Leverantören har infört egna kontroller. 
Till kommande upphandling under hösten ställs kravet att textningen sker direkt. 

 
§8                 Färdtjänsttaxa   
      

Skrivelse inskickad till Tekniska nämnden om att färdtjänsttaxan för resor i zon 2 
bör ändras som konsekvens av att UL infört enhetstaxa för resor inom länet.   

 
§9 Lokalbokning   
  

Anders Jalonen besvarar mötesdeltagarnas frågor om lokalbokningar. 
Grundprincipen är att en förening har utsett en person som ansvarar för bokningar 
och har bokningskoderna. Regeln att bokningarna inte går att göra på telefon 
upplevs av en del problematiskt. Anders lovar att de kan göra ett undantag för 
enstaka bokningar om han får en lista av föreningar som har behov av att boka per 
telefon. Så kallade säsongsbokningar har ett eget system så de måste bokas enligt 
reglerna.  
 
Anna Juhlin berättar att upplevelseförvaltningen ska före sommaren presentera 2-3 
koncept färdiga att verkställas för föreningarnas hus. 
 
Det finns ett stort behov av att äldreboendes matsalar, konferensrum mm öppnas 
för externa bokningar när de inte används. Kartläggning pågår. 

 



§10 Parkering på Linbanegatan   
Anders Wikman redogör nu nuläget, två timmars fri parkering och därefter avgift 
via app. Området ägs av Lantmännen och kommunen försöker få till en lösning 
med någon typ av besöksparkeringstillstånd. Tillsvidare kan deltagarna på KTR 
mötet parkera på vid kommunledningsförvaltningens parkeringsplatser om de är 
lediga.  
     

§11 Funktionsrättskonventionen, hur går vi vidare  
   

Anneli Djurklou berättar om tillgänglighetsguiden som en gång i tiden har tagits 
fram för kommunen behöver uppdateras och helst publiceras online. Det behövs 
en tillgänglighetsprövning på olika lokaler. Magnus Hellmark påpekar att miljö och 
byggförvaltningens kartavdelning kunde lösa det tekniska om någon får i projekt att 
gå runt och besiktiga. 
 
Diskuteras vad har hänt med skrivelsen från KTR till KS förra mandatperioden med 
frågan ”Hur arbetar Enköpings kommun med implementering av FN konventionen 
om rättigheter för personer med funktionsnedsättning”. Ordföranden tar med sig 
frågan och återkommer på nästa möte.  
 

 
§12                Information/återkoppling från kommunstyrelsen 

 
Frågan om Joar kommer upp i kommunstyrelsens möte vecka 15. 
Kommunstyrelsen har beslutat att skapa ett socialt hållbarhetsutskott där Anders 
Wikman är ordförande, Jesper Englundh vice ordförande och Svante Forslund 
ledamot.  

  
§13               Information/återkoppling från nämnderna    

Miljö- och bygg, i möteslokalen vid kontaktcenter finns nu en hörselslinga. 
Nämnden har fått en ny ersättare, Tommy Aldegrim som har erfarenhet av 
tillgänglighetsarbete från Örebro. 

                      
Vård- och omsorgsnämnden, just nu är stort tryck och kö till vårdplatser och 
korttidsplatser. Så kallade betaldagar från regionen, dvs. färdigbehandlade på 
sjukhus men som kommunen inte har korttidsplatser till är hög. Brukarenkäter 
genomförda. Enligt dem är de boende nöjda men svarsfrekvensen är dålig. 
Kommunen har mottagit årets HAB ersättning. 

 
§14 Övriga frågor 
 
                     Färdtjänst för elever under sommarlovet 

UL ger fria resor för barn folkbokförda i länet mellan 7-19 år under perioden 1 juni 
till 31 augusti.  Uppsala kommun har beslutat att samma gäller för elever med 
färdtjänst. Anneli Djurklou får i uppgift att skriva till tekniska nämnden och påpeka 
detta.  Rådet står i sin helhet bakom skrivelsen som sin egen. 

 Försäljning av parfymerade produkter på Pepparrotsbadet. 



 Anna Juhlin tar med sig frågan till förvaltningsledningen 
 

  
 
Nästa möte 30 maj, kl. 13.00–16.00 
 
 
 

 

Anders Wikman   Anneli Djurklou   
Ordförande    Justerare 

 

Irma Aalto 
Sekreterare 
      

 

 

 

 

 

 


